機械工学委員会·総合工学委員会·土木工学·建築学委員会合同理論応用力学分科会 IUTAM·国際連携小委員会(第 25 期·第6回)

### 議事次第

- 1. 日 時 令和5年 3月10 日(金)17:00~18:00
- 2. 会 場 ハイブリット開催 日本学術会議 会議室6-A(1), および 遠隔会場(主催会場:九州大学大学院工学研究院機械工学部門 山西教授室)
- 3. 議 題
  - 1) 前回の IUTAM·国際連携小委員会(2022 年 10 月 23 日)議事録確認(資料 25-6-2)
  - 2) 本日開催の第8回理論応用力学シンポジウム(3/10)についての意見等
  - 3) IUTAM 小委員会メンバーの振り返りについての報告(資料 25-6-3)
  - 4)次回委員会について
  - 5) その他
    - ・議事要旨の委員長一任について

#### 4. 配布資料

資料25-6-1 第25期·第6回IUTAM·国際連携小委員会議事次第 資料25-6-2 第25期·第5回IUTAM·国際連携小委員会議事録

資料25-6-3 運営委員会(2022年11月14日)議事メモ

# IUTAM • Sub-Committee of International Affairs(25th\_#6)

# [Agenda]

1. Date 17:00~18:00, 10<sup>th</sup> of March (Fri), 2023.

2. VenueOnsite: Meeting Room 6-A(1), Science Council of Japan

(Venue Online: Office of Professor Yoko Yamanishi, Department of Mechanical

Engineering, Kyushu University)

Zoom

## 3. Agenda

- (1)Confirmation of the minutes of the last IUTAM International Cooperation Subcommittee meeting (23rd of October). (#25-6-2)
- (2)Review & Discussion about the 8th Symposium on Theoretical and Applied Mechanics which was held on March 10, 2023.
- (3) Report on the re-organization of IUTAM Subcommittee member (#25-6-3)
- (4) About the next committee meeting
- (5) Others
  - Discretion of the Chairperson on Agenda Items

#### 4. Handouts

#25-6-1	Agenda for the 25th and 6th IUTAM Sub-Committee of International Affairs
#25-6-2	Minutes of the 25th and 5th IUTAM Sub-Committee of International Affairs
#25-6-3	Steering Committee (2022/11/14) Memo